
PROTOKÓŁ NR 12/19

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, które odbyło się w dniu 18 grudnia 2019r.
o godz. 9,30 w sali nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach. 

Posiedzeniu  przewodniczyła  Pani  Iwona  Marczak  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty
Kultury i Sportu

Lista obecności radnych Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Pabianicach
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

PORZĄDEK OBRAD:

1) Informacja nt. przyjęcia porządku obrad.
2) Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic

na 2019r. - projekt nr 1.
3) Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic

na 2019r. - projekt nr 2.
4) Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic

na 2019r. - projekt nr 4.
5) Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic

na 2019r. - projekt nr 5.
6) Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki

paliwowej w Gminie Miejskiej Pabianice na rok szkolny 2019/2020.
7) Sprawy różne.

Ad.1.
Przewodnicząca Komisji Iwona Marczak  (dalej: Przewodnicząca Komisji) poinformowała,
że do przedstawionego porządku obrad  nie wniesiono żadnych uwag, w związku z tym
uważa porządek obrad za przyjęty (zał. nr 2)

Ad. 2
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na     2019r.
- projekt nr 1 (zał. nr 3) 

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
I. Po stronie planu wydatków dokonuje się następujących przeniesień:
1. W wydziale Edukacji, Kultury i Sportu – przeniesienie kwoty 32.000,00 zł
z  grupy  wydatków  bieżących  –  dotacje  na  zadania  bieżące  do  grupy  wynagrodzenia
i pochodne od wynagrodzeń.
Dodatkowo  w  grupie  dotacji  na  zadania  bieżące  dokonuje  się  przesunięć  między
podmiotami
Zmniejszenie: Konstantynów Łódzki 2.000,00 zł
Zwiększenie: Gmina Pabianice 1.000,00 zł, Miasto Bełchatów 1.000,00 zł.
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Zmiany planu  dotacji  wynika  z  potrzeb  realizacji  wydatków na  zadania  bieżące
realizowane  na  podstawie  porozumień  (umów)  między  jednostkami  samorządu
terytorialnego.
2. W wydziale Spraw Społecznych i  Gospodarczych – przeniesienie kwoty 2.390,00 zł
z grupy  wydatków  bieżących  -  dotacje  na  zadania  bieżące  na  wydatki  związane
z realizacją zadań statutowych.
Niewykorzystane środki w powyżej klasyfikacji  budżetowej przeznacza się na realizację
zadań w ramach Programu Profilaktyki i Rozwiązań Problemów Alkoholowych dla Miasta
Pabianic.
Dodatkowo koryguje się załącznik dotacyjny poprzez wprowadzenie dotacji  na zadania
zlecone z zakresu administracji rządowej zgodnie ze wskazaniem RIO w Łodzi.

Głosowanie  w  sprawie  pozytywnego  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  8,
przeciw - 0, wstrzymało się - 0.

Ad. 3
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2019r.
- projekt nr 2 (zał. nr 4) 

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
I. Zwiększenie planu dochodów i wydatków w łącznej kwocie 383.550 zł.
Zmniejszenie dochodów z tytułu:
-  o  kwotę  1.070.000  zł  dochodów  bieżących  z  tytułu  podatku  od  nieruchomości,
od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat, podatku od posiadania psa.
Zwiększenie dochodów z tytułu:
- o kwotę 1.453.550 zł dochodów bieżących z tytułu podatku od nieruchomości, podatku
od posiadania psa, wpływów z najmu i dzierżawy składników majątkowych i pozostałych
dochodów.
Zmian po stronie dochodów dokonuję się w związku urealnieniem planu do rzeczywistego
wykonania.  Kwotę  383.550  zł  powstałą  ze  zwiększeń  przeznacza  się  na  realizację
wydatków w Wydziale Edukacji Kultury i Sportu.
Zmniejszenie wydatków:
Wydział Gospodarki Nieruchomościami
-  o  kwotę  170.000  zł  wydatków  bieżących  w  związku  z  powstałymi  oszczędnościami
na wydatkach związanych z realizacją zadań statutowych,
- o kwotę 37.000 zł wydatków majątkowych.
Straż Miejska
- o kwotę 25.000 zł wydatków bieżących w związku z ponoszeniem mniejszych wydatków
niż planowano do realizacji w 2019 r.
Referat Planowania i Sprawozdawczości Budżetu
-  o  kwotę  64.450  zł  rezerwy  ogólnej  z  przeznaczeniem  na  nieprzewidziane  wydatki
bieżące do realizacji w Kancelarii Prezydenta Miasta.
Zwiększenie wydatków:
Kancelaria Prezydenta Miasta
- o kwotę 69.000 zł na realizację wydatków bieżących (usługi),
- o kwotę 11.600 zł na wydatki inwestycyjne tj. zakup licencji na moduł oprogramowania
Akcyza.
Wydział Zarządzania Kryzysowego i Informacji Niejawnych
- o kwotę 3.000 zł na wypłatę świadczenia dla żołnierza rezerwy.
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Wydział Edukacji Kultury i Sportu
- o kwotę 571.000 zł na pokrycie wynagrodzeń osobowych w szkołach podstawowych.
Zakład Gospodarki Mieszkaniowej
-  o  kwotę  37.000  zł  na  wydatki  inwestycyjne  tj.  wykonanie  wewnętrznej  instalacji
wodociągowej przeciwpożarowej w budynku gminnym przy ul. Kościuszki 22/26.

Głosowanie  w  sprawie  pozytywnego  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  9,
przeciw - 0, wstrzymało się - 0.

Ad. 4
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na     2019r.
- projekt nr 4 (zał. nr 5) 

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
Wydział Edukacji, Kultury i Sportu
1.  Koryguje  się  plan  dochodów w  odniesieniu  do  prawidłowej  klasyfikacji  budżetowej
dotacji pozyskanych z WFOŚiGW Z Rady Rodziców dla PM Nr 6 i PM Nr 15. Dokonuje
się zmian pomiędzy rozdziałami 80101 i 80104 w kwocie 27.159,00 zł.
2. Zwiększa się  dochody i  wydatki  w PM Nr 16 w kwocie 7.970,08 zł.  z tytułu wypłaty
odszkodowania przez ubezpieczyciela STU ERGO Hestia z przeznaczeniem na usunięcie
szkód spowodowanych zalaniem pomieszczeń w Przedszkolu.
3.  Dokonuje  się  zmniejszeń  w  grupie  wydatków  bieżących  placówek  oświatowych
(świetlice szkolne) budżetu roku 2019 w kwocie 26.238,00 zł, z czego:
- świadczenia na rzecz osób fizycznych w dz.854, rozdz. 85401 w kwocie 310,00 zł,
-  wydatki  związane z  realizacją  zadań  statutowych  w dz.  854,  rozdz.85401 w kwocie
1.848,00 zł,
- wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń w dz. 851, rozdz. 85401 w kwocie 24.080,00
zł,
na zwiększenie wydatków w grupie wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń w dz.801,
rozdz. 80101 (szkoły podstawowe) w kwocie 26.238,00 zł.

Wydział Spraw Społecznych i Gospodarczych i Miejskie Centrum Pomocy Społecznej
1. Zwiększa się plan dochodów w MCPS z tytułu zwrotu nienależnie pobranych świadczeń
wychowawczych  w  dz.  855,  rozdz.  85501  w  kwocie  28.000,00  zł,  z  przeznaczeniem
na wydatki w WSSiG w dz. 855, rozdz. 85501.
Powyższe dochody podlegają zwrotowi do Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego.
2. Zwiększa się  dochody i  wydatki  budżetu MCPS na rok 2019 o kwotę  13.333,60 zł,
w oparciu o:
- podpisany aneks Nr 16 z dnia 09 grudnia 2019 r. do umowy 1/09 z dnia 08.07.2009
z PFRON na kwotę12.000 zł,
- podpisany aneks Nr 1 z dnia 09 grudnia 2019 r. do umowy nr 1/2019 z dnia 24.04.2019
przez Powiat Pabianicki na kwotę 1.333,60 zł.
Pozyskane  dochody  przeznacza  się  dla  MCPS  na  dofinansowanie  działalności
Warsztatów Terapii Zajęciowej.

Radny Tadeusz Gęs: czy zalanie tego przedszkola jest związane z termomodernizacją?

Skarbnik Miasta: z wniosku przedszkola wynika, że nie, przyczyną były ulewne deszcze
w miesiącu sierpniu.
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Głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu ww. uchwały: za - 9, przeciw -
0, wstrzymało się - 0.

Ad. 5
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2019r.
- projekt nr 5 (zał. nr 6)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
W  związku  z  pismem  ST5.4751.25.2019.13g  z  dnia  28  listopada  2019r.  oraz

ST.3.4751.8.2019  z  dnia  11  grudnia  2019r.  Ministra  Finansów dotycząca  zwiększenia
części  subwencji  oświatowej  w  kwocie  5.637,00  zł  i  zwiększenia  subwencji  ogólnej
przyznanie dla Miasta Pabianice z podziału rezerwy subwencji ogólnej roku 2019 w kwocie
357.082,00 zł, kwoty te zwiększają rezerwę ogólną.

Głosowanie  w  sprawie  pozytywnego  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  9,
przeciw - 0, wstrzymało się - 0.

Ad. 6
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  ceny  jednostki  paliwowej
w     Gminie Miejskiej Pabianice na rok szkolny 2019/2020 (zał. nr 7) 

Kierownik  Referatu  w  Wydziale  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Pani  Mariola  Nowak
(dalej: Kierownik referatu) omówiła projekt ww. uchwały.

Ustawą  z  dnia  16  października  2019  r.  o  zmianie  ustawy  –  Prawo  oświatowe
oraz niektórych  innych  ustaw  (Dz.  U.  z  2019  r.  poz.  2248)  wprowadzono  zmiany
dotyczące refundacji  kosztów dowozu  dzieci  niepełnosprawnych  do  szkół  i  przedszkoli
samochodem  prywatnym  przez  rodziców/opiekunów  dziecka.  Na  tej  podstawie
rodzice, którzy  otrzymują  refundację,  mogą  w  ciągu  30  dni  wystąpić  do  Prezydenta
Miasta Pabianic o zmianę umowy, zgodną z nowymi wytycznymi. Obecnie do wyliczenia
kosztów przewozu należy uwzględnić:
1/ średnią cenę paliwa, opublikowaną w uchwale Rady Miejskiej w Pabianicach na dany
rok szkolny,
2/ średnie spalanie pojazdu wg danych producenta,
3/ drogę do pracy rodzica/opiekuna dziecka
Zgodnie z poniższym wzorem:
Koszt = (a - b)x c x d/100
Na  podstawie  cen  w  wybranych  pabianickich  stacjach  paliw  obliczono  średnią  cenę
jednostek paliwowych.

Radna Grażyna Wójcik: ile osób korzysta z refundacji?

Kierownik referatu: 52 dzieciom refundujemy koszty dojazdu.

Przewodniczaca Komisji: czy te stawki sie zwiększyły?

Kierownik  referatu:  nie  zwiększyły  się,  usankcjonowano,  że  mnożymy  to  razy  4,
czyli dowóz  do  szkoły,  powrót  rodzica,  odbiór  dziecka,  powrót  do  domu.  U  nas  to
funkcjonowało.
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Głosowanie  w  sprawie  pozytywnego  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  9,
przeciw - 0, wstrzymało się – 0.

Ad. 7
Sprawy różne:
Radny Tadeusz Gęs: pytanie ws programu "Nowoczesna Szkoła lepszy rozwój dziecka",
w jakim punkcie to jest, czy te sale terapeutyczne już powstały? 

Kierownik  referatu:  tak,  wszystkie  zakupy  zostały  zrealizowane,  sale  powstały,
od przyszłego  roku  już  tylko  realizacja  zajęć.  Projekt  realizują  dwie  szkoły  Sp  nr  1
i Sp nr 8, na pewno powstały takie sale, jakie były zapisane w projekcie.

Radny Tadeusz Gęs: czy będziemy mogli te sale obejrzeć? Jestem nauczycielem i wiem,
że rodzice zabiegają o zajęcia sensoryczne, po zakończeniu projektu dzieci z Pabianic
będa mogły korzystac z tych sal? 

Kierownik  referatu:  na  pewno  pierwszeństwo  mają  dzieci  z  danej  szkoły,  tam  gdzie
idą pieniadze  za  dzieckiem  jest  pierwszeństwo.  Do  września  przyszłego  roku  trwają
projekty,  także  teraz  mamy już  zarezerwowane.  Na  pewno  będzie  można  skorzystac
po godzinach, będzie koordynacja.

Radny  Tadeusz  Gęs:  zwrócić  uwagę,  aby  dzieci  z  terenu  Pabianic  mogły  z  tych  sal
skorzystać.

Na tym Przewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie o godz. 9,50.

Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokołowała                                               Posiedzeniu przewodniczyła

   Magdalena Witkowska       Iwona Marczak
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